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1. Goedkeuring verslag vergadering 5 juni 2018. 

 

Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 

 

2. Toelichting Autonoom Gemeentebedrijf Sport Actief Mechelen (AGB SAM) 

(toelichting door Katrien Vandessel, beheerder AGB SAM). 

 

Deze toelichting kadert in de wettelijke verplichting om de werking van externe vzw’s en 

verzelfstandigde agentschappen die een substantiële toelage genieten van de de stad, toe te 

lichten op een commissie. Katrien Vandessel, beheerder van het AGB, geeft deze toelichting 

aan de hand van een presentatie, die als bijlage wordt toegevoegd. Dezelfde structuur als 

vorige jaren wordt gebruikt, om vergelijking met vorige jaren mogelijk te maken. 

 

Mevrouw Katrien Vandessel overloopt in volgorde de personeelsbezetting bij AGB SAM, de 

belangrijkste cijfers uit de jaarrekening, de projecten/investeringen 2017 en de toekomstige 

projecten/noden. 

 

Uit de cijfers van sportgebruik blijkt dat de sporthallen en het zwembad meer 

gebruikt/gereserveerd zijn t.o.v. van vorig jaar. Er wordt geprobeerd om de vrije uren beter 

bekend te maken bij het grotere publiek, zodat deze ook ingevuld raken. 

 

In 2017 is er voornamelijk ingezet op drie grote buitensportprojecten: 

- Zennester Hombeek 

- KSC Mechelen 

- KFC Muizen 

 

Ook is in 2017 de beslissing genomen in het AGB om voor het zwembad een partner te zoeken 

die voor de Mechelaar zwemwater wou realiseren. In september 2017 is hier een beslissing 



over genomen in de raad van bestuur om samen te werken met de Plopsa Groep dat er als 

beste dossier was uitgekomen. Er was echter een opschortende voorwaarde aan verbonden dat 

de partner zelf moest instaan voor grondverwerving. Het is tot op heden nog wachten op het 

akkoord tussen de Plopsagroep en Technopolis. Eenmaal dat akkoord er is, zal er opnieuw met 

de Plopsa Groep rond tafel worden gezeten zodat de gemaakte afspraken in een overeenkomst 

kunnen gegoten worden. Vanaf dat moment kan er ook gewerkt worden aan plannen, 

vergunningsaanvraag, … 

 

De commissie vraagt of zij op de hoogte zullen gehouden worden als er akkoord is tussen 

Technopolis en de Plopsa groep? Het lijkt ons meer dan normaal dat dit nieuws/akkoord 

officieel zal bekend gemaakt worden. 

 

In 2018 en de komende jaren zal er de nodige aandacht nodig zijn voor aantal projecten: 

- Verder inzetten op buitensportinfrastructuur, waaronder: 

o project Uilmolenweg. 

Op vraag van de commissie wordt een kaartje toegevoegd. De projectzone is 

afgebakend in het paars. Programma voor deze site: nieuwe toegangspoort voor het 

park, ruime parking, 6 sportvelden. Er is een studiebureau aangesteld door de 

provincie en AGB SAM met als doel voor deze site een inrichtingsplan op te maken. 

Omdat dit een zeer watergevoelig gebied is, is een grondige studie echt 

noodzakelijk. 

 

 
 

De commissie vraagt waarom hier geen atletiekpiste wordt voorzien? Deze 

denkpiste is onderzocht maar is gezien het reeds gevraagde programma op deze 

site, geen optie. Ondertussen is er wel door de provincie, de stad en de club een 

subsidiedossier ingediend om een nieuwe atletiekpiste aan te leggen op de Nekker. 

Deze subsidies werden ook binnengehaald. Bedoeling is om in voorjaar 2019 aan de 

voorbereidingen van dit project te starten. Dit dossier wordt opgevolgd door de 

sportdienst. Het project zelf zal getrokken worden door de provincie aangezien de 

piste op hun terrein ligt. 

 

o Project Leest 

Er is een goedkeuring om het RUP Leest-dorp op te starten. Er wordt in tussentijd 

met alles clubs uit Leest samen gezeten. 

De commissie vraagt of er op deze locatie ook nog een indoor voetbalveld zal 

voorzien worden? Dit is op dit moment niet aan de orde. De huidige indoor zaal 

wordt op dit moment enkel van november tot maart zeer veel gebruikt door de 

buiten voetbalclubs. We merken echter dat er toch aantal gebruikers deze zaal een 

heel sportseizoen gebruiken. 

 

- Sporthal IHAM 

o De sporthal zal op middellange termijn moeten verhuizen. Opmaak masterplan 

is bezig. Ondertussen worden noden opgelijst en bijgehouden. 



Op vraag van de commissie worden de noden toegevoegd aan het verslag. Dit is 

geen limitatieve lijst. Hierover zal zeker nog overleg plaats vinden met clubs, 

raad van bestuur, sportraad, … 

Lijst met gekende noden: 

• ruimte voor badminton op hoger niveau 

• basketbal (Kangoeroes) op allerhoogste niveau 

• heel wat vraag naar meer ruimte voor schoolsport 

• te kort aan gevechtsportruimte 

• te kort aan danszaal en polyvalente zaal 

• grotere/ruimere vergaderzaal voor sportclubs 

 

- zwembad 

o Er is nog geen beslissing genomen over wat er met huidig stedelijk zwembad zal 

gebeuren 

 

Aansluitend op de toelichting wordt een rondleiding gegeven in het nieuwe complex van KFC 

Muizen. 

- De commissie vraagt of er een AED aanwezig is? AGB SAM koopt geen AED toestel aan 

voor clubs, maar moedigt hen hier wel toe aan. Clubs kunnen hiervoor een subsidie 

aanvragen. Het zal de club nogmaals gemeld worden. 

- Een interessant weetje is dat de club bekijkt om de site rookvrij te maken. Hoe dit in de 

praktijk moet gebeuren, wordt samen met de sportdienst bekeken. 

 

 

 

 Verslaggever: Katrien Vandessel 


